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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr .
Simicskó István honvédelmi miniszterhe z

„Kihasználta Magyarország a C-17-es szállítórepüló7c nyújtotta lehet őségeket?”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Magyarország azon tíz NATO tagállam egyike, amelyek részesei a Stratégiai Légi Szállítás i
Képességről (SAC) szóló egyezménynek, ami három C-17-es szállító repül őgép közös
üzemeltetésérő l rendelkezik . A három repülővel a stratégiai légiszállítási feladatokat a Pápár a
települt Nehéz Légiszállító Ezred hajtja végre .

Kérdezem Miniszter Urat, hogy 2010-2014 . között az egyezmény alapján hány repülési ór a
illette meg Magyarországot? A rendelkezésre álló repülési órából mennyit vett igénybe a
Magyar Honvédség? Kérem az adatokat éves bontásban bocsássa rendelkezésemre !

Budapest, 2015 . szeptember 14 .
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Demeter Márt a
országgyűlési képviselő
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